
华泰财险附加奖励费用扩展条款（CB 版） 

 

本保险合同网络勒索事件中奖励费用适用下述定义： 

 

奖励费用指在法律许可的前提下，经保险人事先同意，由被保险机构向第三方自然人支付的金额合理

的金钱或其他证券（参照当地公安机关或相关政府部门关于类似事件适用的标准），该第三方自然人提

供了其他方式无法获得的信息，且该等信息直接导致了网络勒索事件的任何责任人被逮捕和定罪。该

第三方自然人与被保险机构无关联关系，亦不受被保险机构雇佣。 

 

奖励费用不包括任何应急响应费用或网络勒索费用。 

 

主保险合同和本附加条款约定不一致，以本批单为准；其他约定，仍适用主保险合同。 

 

 

Reward Expenses Extension  

 
It is agreed that following definition of Reward Expenses solely to the extent used in direct 
connection with a Cyber Extortion Event.  
 
Reward Expenses, applicable to Insuring Agreement Extension 1.4 only, to the extent permitted 
by the regulations and law , means the reasonable amount of money or other security (refer to 
payment standards adopted by local public security organisation or relevant regulatory departments 
for similar events) paid by an Insured Organisation, with our prior consent, to a third party 
natural person, who is not affiliated with or employed by the Insured Organisation, and who 
provides information not otherwise available that leads to the arrest and conviction of any person 
responsible for the Cyber Extortion Event.  
 
Reward Expenses shall not include any Incident Response Expenses or Cyber Extortion 
Expenses.  
 

In all other respects this Policy remains unaltered.  

 


